

Mirihi Island Resort

Snorkeling with Mantas on Dhoni



If you are lucky you can experience an unforgettable encounter with Manta rays. Look forward to a very special snorkeling trip. Keep your eyes open and your snorkeling gear ready.

Mit etwas Glück werden Sie eine unvergessliche Begegnung mit Manta Rochen erleben. Freuen Sie sich auf einen besonderen Schnorchelausflug. Halten Sie Ihre Augen offen und Ihre Schnorchelausrüstung bereit.

Day: Every Wednesday and Sunday

Time: 09:30 to 12:30 hrs

Number of persons: Min. 04 pers., max. 10 pers.

Included: 2 soft drinks, watermelon and water

Meeting Point: Front Desk

Contact: Please contact Guest Relation for further information and booking.

Tag: Jeden Mittwoch und Sonntag

Zeit: 09:30 bis 12:30 Uhr

Anzahl Personen: Min. 04 Pers., max. 10 Pers.

Inkludiert: 2 alkoholfreie Getränke, Wassermelone und Wasser

Treffpunkt: Front Desk

Kontakt: Kontaktieren Sie bitte unsere Gästebetreuung für weitere Informationen und Reservierung.

Please sign up at least one day in advance. Please understand that cancellation later than 19:00 hrs the previous evening will result in a cancellation charge of 100%.

Bitte schreiben Sie sich spätestens einen Tag vorher ein. Wir bitten um Verständnis, dass bei Annullierungen nach 19:00 Uhr am Vorabend eine Gebühr von 100% erhoben wird.

PRICE PER PERSON

04-10 persons

115

Prices per person (USD) are subject to 10% service charge and 12% GST.